
Genarps lokalavdelning

Protokoll Styrelsemöte
Friluftsfrämjandet Genarp 2024-04-11
Plats: Kyrkstugan i Genarp, kl 19.00-21.00
Närvarande: Therese Omme, Helene Hansson, Napoleon Truedsson, Johanna Petersen,
Mats Hjerthén, Peter Ohlsson och Jenny Planell

1. Öppnande av mötet

2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

3. Val av mötessekreterare och justerare
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Helene Hansson till justerare.

4. Föregående protokoll
Vi har skrivit under avtalet med kommunen för besiktning av Vita slingan.
Mek-kvällen på BikeFix blev fullsatt och ledarna var mycket nöjda med tipsen
de fick.

5. Årsplanering
-Valborg
Det är nu asfalterat på hela parkeringen vid Vattenmöllan, så vi vet i dagsläget
inte om det blir en brasa och i så fall var.
Fortfarande har vi ingen ansvarig grupp för fackeltåget, därför får de
närvarande grupperna hjälpas åt på plats.
-Sova ute 3-4 maj
Peter fortsätter med planeringen av Sova ute. Vi ska se till att vår natt
annonseras ut på Skånska Landskaps sida och vår egen Facebook. Även
Malmös natt ligger ute på Skånska Landskap.
-Kullaläger när?
Therese och Anders håller på att planera och ett datum kommer snart ut.

6. Regionstämman 13 april -har vi någon punkt?
Nej, vi har inget att ta upp. Napoleon representerar oss.

7. Vita slingan – dags att komma igång
Peter pratade med Jenny Gustavsson idag och meddelade att vi är redo och
sugna på att starta vårt uppdrag att besikta slingan. Jenny förklarade att vi
kan avvakta ytterligare några veckor, kanske vill hon att avverkningen på
Risen ska bli färdig? Peter kommer fortsätta hålla kontakten med Jenny.
Nellie Larsson, som jobbar med att utveckla Region Skånes
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huvudmannaskap för mountainbike, har bjudit in till informationsträffar i
Fulltofta, där de gjort nya MTB-slingor.

8. Medborgarförslag vindskydd, hur går det?
Vi har nu fått ett glädjande besked från kommunen att de tagit beslut att
vindskydden ska byggas. Pga att vindskydden ska byggas i känslig miljö har
kommunen skjutit till mer pengar än vad som var tänkt från början.
Några i styrelsen har varit ute vid platsen där det ska byggas tillsammans
med Jenny där vi diskuterade utformningen. Vi besökte då även grillplatsen
intill, där Jenny berättade att kommunen ska byta ut stockarna runt eldstaden.

9. Dela upp ansvarsområden -organisation styrelse
Therese gick genom hela listan och det var inga större justeringar vi behövde
göra. En punkt om besiktningen av Vita slingan tillkom som Peter tar hand
om.

10.Knytte -20/21 - Johanna ska träffa två personer nästa vecka som är
intresserade av att bli ledare i höst för denna gruppen
Knytte -19 -
Mulle -18 -
Strövare 16/17 -
Strövare -15 -
Lufsare-13 -
Lufsare -12 -
Lufsare -11 -
Lufsare -10 -
TVM -
Vuxenmulle -
Tipsrundan -
MTB - Terminen startades i söndags, denna terminen är det något färre
deltagare anmälda. Ledarna åker till Isaberg den 10-11 maj medan där är
festival
SUP - Det blir tre tillfällen i vår med separat anmälan inför varje gång
Gravel - Peter har beslutat att inte fortsätta med detta äventyr
Vandring -

11. Övriga frågor
Vi borde kanske haft en ledartäff i vår, men vi avvaktar då intresset från
ledarna varit lite svalt senaste tiden. Kan bero på andra större aktiviteter vi
haft, så tiden inte räcker till.
Malmö har regelbundna drop-in café för sina ledare. Det skulle vi kanske
kunna prova?
Vi har länge pratat om att ha en ledarträff vid förrådet. När vi packar ihop
materialet inför årets Kullaläger passar vi på att välkomna dit alla ledare och
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bjuda på fika.

Nästa möte årsmöte 16 maj i kyrkstugan

12.Mötet avslutas
Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.

Vid protokollet Justeras

Mats Hjerthén 2024-04-11 Helene Hansson 2024-04-11


